

# FICHE TECHNIQUE

Gamme Technique

## EuroLique

REFERENCE : 700ELQLREPL500ML

## ● RENOVATEUR PLASTIQUE ● PLASTIC RENOVATOR



500ML

Fabriqué en France

Made in France

### Utilisable Tous Secteurs

### Suitable All Sectors

• Le rénovateur EUROLIQUE redonne l'éclat du neuf des supports type plastiques non peints, des supports vernis en ravivant les couleurs des surfaces ternies par le temps. Il est préférable de nettoyer les surfaces à traiter et de bien les sécher avant application.

Après utilisation, il laisse une fine pellicule satinée et protectrice.

• The renovator EUROLIQUE restores the shine of new unpainted plastic supports, varnished supports by reviving the colors of surfaces tarnished by time. It is best to clean the surfaces to be treated and dry them well before application.

After use, it leaves a thin satiny and protective film.



#### UTILISATION & MODE D'EMPLOI :

Utilisation :

Bien agiter avant emploi. Tenir l'aérosol verticalement .

Pulvériser directement sur les surfaces à traiter à une distance de 15 à 25 cm suivant les usages.

Eventuellement enlever l'excès en passant rapidement un chiffon non pelucheux ( le fait de frotter ou d'appuyer le passage du chiffon enlèverait le bénéfice du produit et notamment sa brillance).

#### UTILITY & INSTRUCTIONS FOR USE

Uses:

Shake well before use. Hold the aerosol vertically. Spray directly on the surfaces to be treated from a distance of 15 to 25 cm depending on the use.

If necessary, remove the excess by quickly passing a lint-free cloth (rubbing or pressing the passage of the cloth would remove the benefit of the product and in particular its shine).

#### CONSERVATION:

Voir date limite d'utilisation indiquée sur l'étiquette du produit

#### CONDITIONS DE STOCKAGE :

A conserver à température ambiante entre 10 et 25 C°

#### PRECAUTIONS :

Lire la fiche de données de sécurité.

Elle est disponible sur simple demande.

Contactez votre revendeur ou nous adresser un email à l'adresse suivante : [contact@sfat.fr](mailto:contact@sfat.fr) en formulant votre demande

#### CONSERVATION :

See expiry date indicated on the product label

#### STORAGE CONDITIONS:

Store at room temperature between 10 and 25 C°

#### PRECAUTIONS:

Read the safety data sheet before use

It is available on request.

Contact your reseller or send us an email at the following address: [contact@sfat.fr](mailto:contact@sfat.fr) with your request



SFAT INDUSTRIE  
6, rue du Parc  
71880 - Chatenoy le Royal - France  
Tel : +33 (0) 385 900 660  
Mail : [contact@sfat.fr](mailto:contact@sfat.fr)  
Website : [www.sfat-industrie.fr](http://www.sfat-industrie.fr)